
 

Zápis ze 7. řádného zasedání Akademického senátu 

Fakulty mezinárodních vztahů (AS FMV) VŠE v Praze 
  

Jednací číslo: VŠE/6269/2000/2018 

Datum a místo zasedání:  25. října 2018 od 13hod v zasedací místnosti NB244 

Přítomni 

Březina, Čapková, Češková, Dubský, Grmelová, Jiránková, Kalousková, 

Lhotáková, Pošvicová, Rolenc, Kubálek, Pudil, Žamberský, Hasík, Jansová, 

Kopalová 

Celkem přítomných 16 

Omluveni Bobot, Zima 

Hosté proděkan Hnát 

 

 

Ze zasedání byl vytvořen audiovizuální záznam, který je přístupný na Intranetu FMV pro členy 

akademické obce FMV VŠE (viz Záznamy AS FMV).  

 

 

Program: 

1. Podmínky přijímacího řízení do všech typů studijních oborů na akademický rok 2019/2020  

2. Různé 

 

AS FMV schvaluje předložený program. 

Hlasovalo: 12 

Pro: 12 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

 

1. Podmínky přijímacího řízení do všech typů studijních oborů na akademický rok 2019/2020 

Proděkan Hnát seznámil senátory s vývojem akreditačního procesu a se změnami, ke kterým došlo 

v přijímacím řízení oproti minulému roku. 

Akademický senát Fakulty mezinárodních vztahů podle § 27, odstavce 1, písmeno e schvaluje podmínky 

pro přijetí ke studiu v bakalářských studijních programech vyučovaných v prezenční formě v českém 

jazyce uskutečňovaných na Fakultě mezinárodních vztahů. 

https://asfmv.vse.cz/dokumenty/zaznamy-jednani/


Hlasovalo: 16 

Pro: 16 

Proti: 0  

Zdržel se:  0 

 

Akademický senát Fakulty mezinárodních vztahů podle § 27, odstavce 1, písmeno e schvaluje podmínky 

pro přijetí ke studiu v bakalářském studijním oboru v kombinované formě uskutečňovaných na Fakultě 

mezinárodních vztahů.  

Hlasovalo: 15 

Pro: 15 

Proti: 0  

Zdržel se:  0 

 

Akademický senát Fakulty mezinárodních vztahů podle § 27, odstavce 1, písmeno e schvaluje podmínky 

pro přijetí ke studiu v bakalářských studijních programech vyučovaných v prezenční formě v anglickém 

jazyce uskutečňovaných na Fakultě mezinárodních vztahů.  

Hlasovalo: 16 

Pro: 16 

Proti: 0  

Zdržel se:  0 

 

 

Akademický senát Fakulty mezinárodních vztahů podle § 27, odstavce 1, písmeno e schvaluje podmínky 

pro přijetí ke studiu v magisterských programech vyučovaných v českém jazyce uskutečňovaných na 

Fakultě mezinárodních vztahů.  

Hlasovalo: 16 

Pro: 16 

Proti: 0 

Zdržel se:  

 

Akademický senát Fakulty mezinárodních vztahů podle § 27, odstavce 1, písmeno e schvaluje podmínky 

pro přijetí ke studiu v magisterských studijních programech vyučovaných v anglickém jazyce 

uskutečňovaných na Fakultě mezinárodních vztahů.  

Hlasovalo: 16 

Pro: 16 

Proti: 0 

Zdržel se:  

 

Akademický senát Fakulty mezinárodních vztahů podle § 27, odstavce 1, písmeno e schvaluje podmínky 

pro přijetí ke studiu v doktorských studijních programech uskutečňovaných na Fakultě mezinárodních 

vztahů.  

Hlasovalo: 16 

Pro: 16 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 



2. Různé 

 AS FMV diskutoval o centrální rozmnožovně a dospěl k závěru, že podporuje další fungování 

centrální rozmnožovny pro kopírování testů a materiálů nezbytných pro výuku. Materiály musí 

být dle požadavku rozmnožovny doručovány do podatelny minimálně 5 dnů předem 

sekretářkou dané katedry.  

 Rozvinula se dlouhá debata na téma „rekonstrukce“ (jednalo se pouze o nové vybavení 

učeben, ne rekonstrukci) učeben v SB, která proběhla v průběhu letních prázdnin. AS FMV 

vyjádřil nespokojenost se současným stavem učeben a z diskuse vyplynuly následující podněty 

k řešení: 

o nemožnost kvalitního větrání vzhledem k omezené možnosti otvírání oken  

o nemožnost regulovat teplotu v učebně z důvodu absence kohoutů 

o nově zakoupené vybavení je nevyhovující – větší lavice omezily kapacitu místností na 

21 studentů, přestože kapacita cvičení je stanovena 25 (v současné době řešeno 

operativně pedagogickým oddělením) 

o nemožnost pohybovat nábytkem v některých učebnách, nemožnost pohybovat se 

volně po učebně např. při skupinové práci studentů 

o nelze využít současně plátno i tabuli  

o v některých nově vybavených učebnách jsou instalovány křídové tabule  

o nemožnost využití audio přehrávání v některých učebnách 

 AS FMV dále doporučuje budoucí rekonstrukce konzultovat se zástupci vyučujících, kteří 

učebny využívají a mají odlišný pohled 

 AS FMV opakovaně žádá prodloužení pracovní doby Výpočetního centra a AVO, aby byla 

k dispozici podpora po celou dobu výuky. Zároveň senátoři prosí o zavedení jednoho 

telefonního čísla, které by mohl vyučující využít v případě problémů s počítačem nebo 

audiovizuální technikou ve výuce. V některých učebnách nejsou telefony vůbec, nejsou funkční 

nebo nemají uvedená telefonní čísla pro případ potřeby.  

 

Termín příštího zasedání byl stanoven na 22. 11. 2018 v 13:00 v NB 244.  

 

V Praze dne 25. 10. 2018 

 

Zapsala: Halka Čapková 

Schválila: Alena Češková  

 

 


